

CarFit Volunteer Training

CarFit is an educational program that provides a quick, yet comprehensive review of how well you and your vehicle work together. Volunteer technicians are trained to observe the driver in the vehicle and provide practical information on optimal positioning in a vehicle.

Anyone can become a Volunteer CarFit Technician! You need to attend a training session and volunteer at a CarFit Event. All materials will be provided.

Saturday, June 9, 2018

Location: St. James the Less Church
1760 Rothesay Road, Rothesay, NB

Technician Training – 9-10:30 a.m.

CarFit Event (must attend to complete training) – 11 a.m.-1 p.m.

Event Coordinator Training (optional)
1:30-2 p.m.

Cost: FREE

Please register by email to carfitatlantic@gmail.com before 6 June 2018.

Séance de formation CarFit

(présenté en anglais)

CarFit est un programme éducatif qui permet de faire une vérification rapide et complète afin de déterminer si votre véhicule est adapté à vos besoins. Les techniciens sont formés pour observer le conducteur dans le véhicule et fournir des informations pratiques sur le positionnement optimal dans un véhicule.

Tout le monde peut devenir un Carfit technicien bénévole ! Vous devez assister à une séance de formation et faire du bénévolat à un événement public CarFit. Tous les matériaux seront fournis.

Samedi le 9 juin 2018

Lieu : St. James the Less Church
1760 rue Rothesay, Rothesay, NB

Formation des techniciens – 9 h à 10h30

Événement public CarFit (participation obligatoire afin de compléter la certification) - 11 h à 13 h

Formation des coordonnateurs de l'événement CarFit (optionelle) – 13 h 30 à 14 h

Frais : Gratuit

Veuillez inscrire par courrier électronique à carfitatlantic@gmail.com avant le 6 juin 2018

The New Brunswick Association of Occupational Therapists supports CarFit in New Brunswick.
L'Association des Ergothérapeutes du Nouveau-Brunswick appuie CarFit au Nouveau-Brunswick.

Thanks also to St. James the Less Church, Kennebecasis Valley Fire Department, the Town of Rothesay, and Go Ahead Seniors.